
Σέρρες, 29/10/2024 

Του: Μπούμπα Κωνσταντίνου, Βουλευτή Σερρών 

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών 

 
ΘΕΜΑ: «Κατάρρευση του κλάδου των σχολικών κυλικείων ως αποτέλεσμα του νέου 

τρόπου φορολόγησής τους» 
 
 

Κύριε Υπουργέ, 

Στις 24 Απριλίου 2024, εκδόθηκε το ΦΕΚ 2436/Β, παρ. 7, Γ που αναφέρει επακριβώς ότι, οι 

νέοι κωδικοί 45-46, που αφορούν στην επαγγελματική δραστηριότητα του σχολικού κυλικείου, 

εμπίπτουν στις διατάξεις των περί ‘’β’’ ή ‘’δ’’, της παραγράφου 6, του αρ. 28Α ΚΦΕ και 

εξαιρούνται από την εφαρμογή του ελάχιστου καθαρού εισοδήματος. Σε όλο αυτό ήρθε να 

προστεθεί και η εγκύκλιος από την ΑΑΔΕ, η οποία ορίζει τις ημέρες φορολόγησης των 

φυσικών ή νομικών προσώπων που ασκούν το επιτήδευμα του σχολικού κυλικείου σε 255 

για την Α/βθμια και σε 274 για τη Β/θμια εκπαίδευση. Όμως, η νομοθεσία που αφορά στη 

λειτουργία των σχολικών κυλικείων, η Δ4, ορίζει, εδώ και χρόνια, ως αριθμό ημερών  

λειτουργίας των σχολικών κυλικείων τις 189. Επίσης, πρέπει να θυμίσουμε, πως υπάρχει 

λίστα επιτρεπόμενων ειδών, περιορισμένη σαφώς, ενώ, υπάρχει και διατίμηση για τα 

προϊόντα αυτά στα σχολικά κυλικεία, η οποία δεν έχει αλλάξει από τον Σεπτέμβριο του 2022, 

την ώρα που το κόστος προμηθειών και πρώτων υλών έχει διογκωθεί, φέρνοντας τους 

ιδιοκτήτες σχολικών κυλικείων σε πολύ δύσκολη θέση. 
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1. Πως η ΑΑΔΕ, δεδομένων των ανωτέρω, προέβη αυθαίρετα και χωρίς καμία σχέση με τα 
πραγματικά δεδομένα σε αυθαίρετο καθορισμό αριθμού ημερών λειτουργίας των σχολικών 
κυλικείων, προς φορολόγηση των τελευταίων, ανά μέρας λειτουργίας; 
 

2. Προτίθεστε να αναθεωρήσετε την διατίμηση που ισχύει για τα προϊόντα που υπάρχουν στη 
λίστα των επιτρεπόμενων ειδών προς διάθεση από τα σχολικά κυλικεία; 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
ΜΠΟΥΜΠΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 
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